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Protokół Nr XII/19 

z obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica 

odbytych w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica , ul. Nadstawie 1 

z  dnia 28 czerwca  2019r. 

   

Obrady rozpoczęto 28 czerwca 2019 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 15:20 tego 

samego dnia. 

  

 W sesji uczestniczyli: 

 Radni (zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu), 

 Burmistrz Miasta i Gminy  Oleśnica Leszek Juda,  

 Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica Joanna Skórska, 

 Skarbnik Miasta i Gminy Oleśnica Urszula Wójcicka, 

  pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica. 

 Sołtysi z terenu gminy (zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik Nr 2 do 

protokołu) 

 Pan Marian Stępień-Przewodniczący Zarządu Gminnego NSZZ RI „SOLIDARNOŚĆ” 

 

Ad. 1 Otwarcie sesji 

 

Obrady XII sesji Rady Miejskiej Oleśnica  VIII kadencji 2018-2023 otworzyła  Przewodnicząca 

Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator 

powitała Radnych, Burmistrza, pracowników Urzędu Miasta i Gminy, Sołtysów z terenu Gminy, 

Pana Mariana Stępia Przewodniczącego Zarządu Gminnego NSZZ RI „SOLIDARNOŚĆ” oraz 

mieszkańców. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy 

o samorządzie gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 

Publicznej i na stronie internetowej gminy. Klauzula informacyjna dotycząca obrad sesji Rady 

Miejskiej Oleśnica znajduje się w Biuletynie Informacji Publicznej oraz przy wejściu do sali 

konferencyjną.  
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 Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator, na podstawie listy obecności stwierdziła 

kworum uprawniające Radę do podejmowania uchwał. Poinformowała, że na sesji obecnych 

jest 13 radnych. (nieobecny  radny Wiesław Grembosz i radny Leopold Rup).  

 

Ad. 3  Przyjęcie porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła porządek obrad. 

Pan Leszek Juda  – Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica zawnioskował o rozszerzenie 

dzisiejszego porządku obrad: wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Staszowskiego. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie rozszerzenia porządku obrad zgodnie z wnioskiem 

Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica Pana Leszka Judy.   

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia 

Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr 

Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef 

Tendera, Anna Maria Zeliaś 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Grembosz, Leopold Józef Rup 

 

Innych propozycji zmian nie zgłoszono, w związku z tym  Przewodnicząca Rady Miejskiej 

poddała pod głosowanie porządek obrad wraz  ze zmianami. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia 

Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr 

Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef 

Tendera, Anna Maria Zeliaś 
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NIEOBECNI (2) 

Wiesław Grembosz, Leopold Józef Rup 

 

Przyjęty porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr X/19 z dnia 17 maja 2019r. 

5. Przyjęcie Protokołu Nr XI/19 z dnia 24 maja 2019r. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Raport o stanie Gminy Oleśnica za 2018 rok. 

a. debata nad Raportem o Stanie Gminy Oleśnica za rok 2018. 

b. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta i 

Gminy Oleśnica. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Oleśnicy za 2018 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Oleśnicy za 2018 rok. 

10. Sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Gminy Oleśnica za 2018 rok. 

a. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącego 

przedłożonego przez Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica sprawozdania z 

wykonania budżetu za 2018 rok. 

b. podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2018 rok. 

11. Udzielenie Burmistrzowi Miasta i Gminy Oleśnica absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2018 rok. 

a. wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Oleśnica w sprawie absolutorium 

dla Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica. 

b. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy za 

2018 rok. 

c. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Oleśnica 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok. 

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

b. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Staszowskiego 



4 

 

c. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-

2026. 

d. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok. 

13. Przedłożenie sprawozdania z realizacji Strategii Rozwoju Gminy Oleśnica na lata 

2016-2020. 

14. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

15. Sprawy różne i wnioski. 

16. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 4 Przyjęcie Protokołu Nr X/19 z dnia 17 maja 2019r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że do dnia obrad nie 

wpłynęło żadne zastrzeżenie do treści protokołu.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator  poddała pod głosowanie przyjęcie 

Protokołu Nr X/19 z dnia 17 maja 2019r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia 

Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr 

Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef 

Tendera, Anna Maria Zeliaś 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Grembosz, Leopold Józef Rup 

Ad. 5 Przyjęcie Protokołu Nr XI/19 z dnia 24 maja 2019r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że do dnia obrad nie 

wpłynęło żadne zastrzeżenie do treści protokołu.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator  poddała pod głosowanie przyjęcie 

Protokołu Nr XI/19 z dnia 24 maja 2019r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia 

Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr 

Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef 
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Tendera, Anna Maria Zeliaś 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Grembosz, Leopold Józef Rup 

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Pani Krystyna Bator – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym nie  wpłynęły  od radnych  interpelacje i zapytania.  

Radny Wiesław Czupryn złożył w tym punkcie zapytanie na piśmie.  

 

Ad. 7. Raport o stanie Gminy Oleśnica za 2018 rok. 

a. debata nad Raportem o Stanie Gminy Oleśnica za rok 2018. 

 

Pani Krystyna Bator – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, że Raport o Stanie 

Gminy za 2018 rok został przedstawiony przez Pana Burmistrza na sesji w dn. 24 maja 2019r.  

Pani Krystyna Bator – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzyła debatę nad Raportem o 

Stanie Gminy Oleśnica za 2018 rok.  

W debecie  wzięli udział: 

- radny Wiesław Krzysztof Czupryn 

Zapytał na podstawie jakich danych została  wyliczona liczba  3955 mieszkańców ( na 

podstawie meldunku, czy faktycznego zamieszkania). Jak się ma ta liczba do zgłoszonych 

osób do opłaty za gospodarowanie  odpadów komunalnych, następnie do Ośrodka Zdrowia 

zapisanych jest 2977  osób – czy są to tylko mieszkańcy z naszej gminy, jeżeli nie to ilu 

mamy osób z poza gminy.  Czym spowodowana jest różnica pomiędzy liczbą mieszkańców 

a liczba zapisanych do Ośrodka Zdrowia.  

W raporcie zostało podane, że na ternie gminy są kluby sportowe i były one dofinansowane, 

poprosił o przedstawienie jaką kwotą były dofinansowane a szczególnie Budkom Oleśnica w 

2018 roku.   

- radny Piotr Maciej Płatos w sprawie liczby zatrudnionych urzędników: pracownicy urzędu 

i GOPS – 38 osób tj. 1 urzędnik na 100 mieszkańców , następnie 291 uczniów i 32 

nauczycieli, czyli 10 uczniów przypada na jednego nauczyciela. Wyraził swoja opinię, że 

ilość nauczycieli nie oddaje wyników nauczania. Następnie dodał w sprawie inwestycji 

wykonanych dróg w ubiegłym roku : w Strzelcach 492 m 2 na jednego mieszkańca przypada 

1,75 m 2 , w Borzymowie 1035  m 2 na jednego mieszkańca przypada  3,58 m 2 , w Oleśnicy   

392 2 na jednego mieszkańca przypada   0,21 m 2 . Zapytał od czego jest uzależniony taki 

podział.  

Pan Leszek Juda Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica odpowiedział radnemu Wiesławowi 

Czupryn w sprawie liczby mieszkańców – to  dane z prowadzonego przez urząd rejestru 
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mieszkańców tj.  liczby osób zameldowanych, nie jest to liczba równa osobom faktycznie 

zamieszkałym na terenie gminy Oleśnica. W sprawie dofinansowania klubów sportowych, 

formalnie żaden z klubów sportowych nie był dofinansowany konkretnym strumieniem na 

działalność, Gmina dofinansowała turnieje, zawody.   

Pan Leszek Juda – Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica odpowiadając na pytania radnego 

Piotra Płatosa wyjaśnił, że liczba zatrudnionych osób w urzędzie jest za niska, dane które 

przedstawił radny nic nie pokazują, takie dane powinny być zestawione z danymi z innych 

urzędów. W rankingu wydatków na administracje, Gmina Oleśnica wydaje jedną z 

najniższych  kwot na administrację publiczną.  Odnośnie testu ósmoklasistów - ranking   w 

powiecie staszowskim, zaznaczył że szkoła w Oleśnicy w poprzednich latach zajmowała 

różne miejsca. Uczniowie szkoły w Oleśnicy odnoszą duże  sukcesy w sporcie, olimpiadach.    

W sprawie inwestycji drogowych – poza Oleśnicą są też inne miejscowości, które staramy 

się jednakowo traktować. 

- radny Łukasz Zbigniew Kozłowski odniósł się do pytania radnego Piotra Płatosa w 

sprawie rankingu, w Gminie Oleśnica jest jedna szkoła, natomiast w innych gminach to 

średnia z kilku szkół, rocznik rocznikowi nie jest równy 2-3 lata temu gmina Oleśnica była na 

pierwszym miejscu z tą samą kadrą pedagogiczną. Mamy duże sukcesy m. in. Olimpijczyków 

w czytelnictwie, laureata z języka niemieckiego, finalistę z historii, osiągnięcia w konkursie 

biblijnym oraz duże osiągnięcia sportowe na szczeblu województwa i w skali kraju. 

- radny Piotr Maciej Płatos  uzupełniając swoją wypowiedź dodał, że są drogi, przy których 

40 lat ludzie mieszkają i na własna rękę nawozili gruz, a droga przy której mało mieszkańców 

mieszka jest wykonana. W 2018 roku nie zrobiono ani jednego m 2 chodnika.  

- radny  Wiesław Krzysztof Czupryn ad vocem wypowiedzi radnego Łukasza 

Kozłowskiego pewne sukcesy uczniów są z roku bieżącego a my oceniamy rok 2018. Dodał, 

że w innych gminach przekazywane są z urzędu pieniądze na działalność sportową:  

Zawodnicy Klubu Budkom Oleśnica muszą za własne środki dokonać zakupu strojów 

sportowych , sprzęt oraz  finansować wyjazdy.  

Pan Leszek Juda – Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica,  odpowiedział, żeby gmina mogła 

finansować działalność klubów sportowych musi być podjęta uchwała w tej sprawie.   

- radny  Łukasz Zbigniew Kozłowski odniósł się do wypowiedzi radnego Wiesława 

Czupryn w sprawie osiągnięć –  przedstawiłem osiągniecia roku szkolnego 2018/2019. W 

sprawie dofinansowania klubów sportowych, jest możliwość pozyskiwania środków 

finansowych z zewnątrz. Jako  Uczniowski Parafialny Klub Sportowy otrzymaliśmy  

dwukrotnie dofinansowanie z Ministerstwa Sportu na dwie sekcje 15.000 zł, można  ubiegać 

się również do środki finansowe do różnych fundacji , dwa lata temu dostaliśmy ponad 

50.000 zł od Fundacji PZU  
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- radny Piotr Maciej Płatos w sprawie finansowania sportowców – Gmina Busko naszemu 

sportowcowi trenującemu boks dużo pomaga. W kwestii zarośniętych chodników – świadczy 

to o gospodarzu.  

Pan Leszek Juda Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica – odpowiadając radnemu w sprawie 

utrzymania czystości chodników -  proszę o przekazanie Staroście- gospodarzowi.  

- radny Michał Sławomir Lalewicz ad vocem wypowiedzi radnego Piotra Płatosa odnoście 

liczby zatrudnionych nauczycieli : w szkole do której uczęszcza 146 uczniów (połowę mniej 

niż w Oleśnicy)  zatrudnionych jest 26 nauczycieli, nie można tak tego porównywać, gdyż 

część nauczycieli może być zatrudnionych na 1/3 , ½ etatu.  

- Piotr Maciej Płatos ad vocem wypowiedzi radnego Michała Lalewicza powiedział, że nie 

możemy porównywać szkoły finansowanej przez Ministra Rolnictwa do naszej szkoły, bo to 

nie ta liga.  

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Tadeusz Kawa nie tylko krytyka ale trzeba 

również podziękować panu Burmistrzowi za zrealizowane inwestycje. 

Pani Krystyna Bator – Przewodnicząca Rady Miejskiej w swoim podsumowaniu debaty 

przedstawiła inwestycje jakie Gmina Oleśnica zrealizowała w 2018 roku.  

Następnie przystąpiono do realizacji kolejnego punktu tj.  

a. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta i 

Gminy Oleśnica. 

Pani Krystyna Bator- Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w 

sprawie podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta i 

Gminy Oleśnica. 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o 

potwierdzenie na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych 

było 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad 

projektem uchwały w  sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Oleśnica. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Krystyna Bator, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew 

Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława 

Skurska, Marian Józef Tendera 

PRZECIW (2) 

Wiesław Krzysztof Czupryn, Piotr Maciej Płatos 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Agnieszka Zofia Kosałka, Anna Maria Zeliaś 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Grembosz, Leopold Józef Rup 

 

Rada Miejska w głosowaniu: 9 głosów „za”, 2 głosów  „przeciw”, 2 głosów 

„wstrzymujących się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XII/57/19. 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Oleśnicy za 2018 rok. 

 

Sprawozdanie finansowe Samodzielnego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Oleśnicy za 2018 

rok przedstawiła p. Danuta Orłowska Księgowa SGOZ w Oleśnicy. Pani Danuta Orłowska 

odpowiedziała również na pytanie radnego Wiesława Czupryn informują, że do Ośrodka 

Zdrowia zapisanych jest 3360 pacjentów, pozostali to osoby zagranicy z kartą EKUS, 

pozostałe osoby to pacjenci nieubezpieczenie w granicach 242 osób,  jeśli chodzi o 

pacjentów z poza gminy nie była prowadzona statystyka ale może to być w granicy 50 osób.  

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Gminnego Ośrodka 

Zdrowia w Oleśnicy za 2018 rok. 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie 

na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie  zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Gminnego Ośrodka Zdrowia w Oleśnicy za 2018 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia 

Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr 

Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef 

Tendera, Anna Maria Zeliaś 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Grembosz, Leopold Józef Rup 

Rada Miejska w głosowaniu: 13 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XII/ 58 /19. 
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Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Oleśnicy za 2018 rok. 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Joanna Skórska   – Sekretarz Miasta i Gminy. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie   

przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Oleśnicy za 

2018 rok. 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie 

na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie   przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Oleśnicy za 2018 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia 

Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr 

Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef 

Tendera, Anna Maria Zeliaś 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Grembosz, Leopold Józef Rup 

Rada Miejska w głosowaniu: 13 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XII/ 59 /19. 

 

Ad. 10 Sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Gminy Oleśnica za 2018 rok. 

a. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącego 

przedłożonego przez Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica sprawozdania z 

wykonania budżetu za 2018 rok. 

 

Pani Krystyna Bator – Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała pozytywną opinie 

Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącego przedłożonego przez Burmistrza Miasta i 

Gminy Oleśnica sprawozdania z wykonania budżetu za 2018 rok. 

b. podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2018 rok. 
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Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie   

podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2018 rok. 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie 

na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie  podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2018 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Jadwiga Kozioł, 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Agnieszka Zofia Kosałka, Piotr Maciej Płatos, Anna Maria Zeliaś 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Grembosz, Leopold Józef Rup 

Rada Miejska w głosowaniu: 10 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 3 głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XII/ 60 /19. 

Ad. 11. Udzielenie Burmistrzowi Miasta i Gminy Oleśnica absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2018 rok. 

a. wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Oleśnica w sprawie absolutorium 

dla Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie 

absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica.  

b. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy za 

2018 rok. 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Miasta i Gminy za 2018 rok. 

c. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Oleśnica 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok. 
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Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  

podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Oleśnica absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu za 2018 rok. 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie 

na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie  podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Oleśnica absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Krystyna Bator, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

PRZECIW (2) 

Wiesław Krzysztof Czupryn, Piotr Maciej Płatos 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Maria Zeliaś 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Grembosz, Leopold Józef Rup 

Rada Miejska w głosowaniu: 10 głosów „za”, 2 głosów  „przeciw”, 1 głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XII/ 61 /19. 

Pani Krystyna Bator – Przewodniczący Rady Miejskiej w imieniu radnych pogratulowała 

Burmistrzowi oraz złożyła życzenia z tej okazji.  

Burmistrz przyjął również gratulacje i życzenia od pracowników urzędu oraz sołtysów z 

terenu Gminy Oleśnica.  

Pan Leszek Juda Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica  podziękował  za udzielenie absolutorium 

i wotum zaufania jakie  zostało mu udzielone. Słowami:  Chciałbym za to bardzo serdecznie 

podziękować. Dziękuję mieszkańcom za poparcie, wszystkim moim współpracownikom, za 

pracę, za pomoc. Dziękuję sołtysom, którzy wspierają moje działania, współpracują ze mną i 

przy tej okazji bardzo serdecznie dziękuje radnym, którzy ze mną współpracują.  

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej  zarządziła 15 min przerwy.  

Po przerwie wznowiono obrady i przystąpiono  do realizacji  kolejnego punktu tj.  

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 
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Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej  odczytała pismo Prezesa Sadu 

Okręgowego w Kielcach. 

Przewodnicząca zaproponowała , żeby w skład zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników wchodzili wszyscy przewodniczący komisji powołanych przy Radzie Miejskiej.  

Nie zgłoszono innych propozycji.  

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  

powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie 

na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie   powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia 

Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr 

Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef 

Tendera, Anna Maria Zeliaś 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Grembosz, Leopold Józef Rup 

Rada Miejska w głosowaniu: 13 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XII/ 62 /19. 

c. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Staszowskiego 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Staszowskiego    

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie 

na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie  udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Staszowskiego. 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia 

Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr 

Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef 

Tendera, Anna Maria Zeliaś 

NIEOBECNI (2) 
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Wiesław Grembosz, Leopold Józef Rup 

Rada Miejska w głosowaniu: 13 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XII/ 63 /19. 

d. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-2026. 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka  – Skarbnik Miasta i Gminy. 

Poinformowała, że zmiany w przedmiotowej uchwale dotyczą: 

 Planowane Dochody ogółem w roku 2019 zwiększono o kwotę 157.489,13 zł i po zmianach 

wynoszą: 21.405.884,18 zł w tym:  

dochody bieżące zwiększono o kwotę 157.489,13 zł i po zmianach wynoszą 16.836.652,49 zł,  

dochody majątkowe pozostają bez zmian i wynoszą 4.569.231,69 zł.  

Planowane Wydatki ogółem w roku 2019 zwiększono o kwotę 157.489,13 zł i po zmianach 

wynoszą: 24.485.863,33 zł w tym:  

wydatki bieżące zwiększono o kwotę 145.489,13 zł i po zmianach wynoszą 15.824.798,33 zł,  

wydatki majątkowe zwiększono o kwotę 12.000,00 zł i po zmianach wynoszą 8.661.065,00 zł.  

Wydatki bieżące Gminy Oleśnica na 2019 rok nie przekraczają dochodów bieżących Gminy 

Oleśnica na 2019 rok.  

Dokonano uaktualnień w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2019-2026 związanych z 

przedstawionymi zmianami po stronie dochodowej i wydatkowej budżetu Gminy Oleśnica na 

rok 2019 w następujących pozycjach: 1.; 1.1.; 1.1.2.; 1.1.3.; 1.1.5.; 2.; 2.1.; 2.2.; 11.1.; 11.2.; 

11.6.  

W 2019 roku wydatki związane z funkcjonowaniem organów jednostki samorządu 

terytorialnego po zmianach zaplanowane zostały na poziomie 2.413.764,69 zł i obejmują 

wydatki w rozdziałach 75022 oraz 75023. 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-2026.   

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie 

na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 

2019-2026.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia 

Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr 
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Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef 

Tendera, Anna Maria Zeliaś 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Grembosz, Leopold Józef Rup 

Rada Miejska w głosowaniu: 13 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XII/ 64 /19. 

d. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok. 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka  – Skarbnik Miasta i Gminy. 

Poinformowała, że dokonano zmian w planie dochodów  budżetowych na 2019 rok w 

następujący sposób: 

W rozdziale 756 -Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem dokonano 

następujących zmian: 

W rozdziale 75615 -Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od czynności 

cywilnoprawnych, podatków i opłat lokalnych od osób prawnych i innych jednostek 

organizacyjnych: 

Zwiększono: 

-§ 0910 –Wpływy z odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat o kwotę 

631,00 zł. 

W rozdziale 75616 -Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od spadków       

i darowizn, podatku od czynności cywilno-prawnych oraz podatków i opłat lokalnych 

od osób fizycznych: 

Zwiększono: 

-§ 0360 –Wpływy z podatku od spadków i darowizn o kwotę 28.522,00 zł. 

W rozdziale 75621 -Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od spadków       

i darowizn, podatku od czynności cywilno-prawnych oraz podatków i opłat lokalnych 

od osób fizycznych: 

Zwiększono: 

-§ 0020 –Wpływy z podatku dochodowego od osób prawnych o kwotę 74.747,27 zł. 

W rozdziale 80195 -Pozostała działalność: 

Zwiększono: 

-§ 0580 –Wpływy z tytułu grzywien i innych kar pieniężnych od osób prawnych i innych 

jednostek organizacyjnych o kwotę 1.170,40 zł.2  

W rozdziale 85503 -Karta Dużej Rodziny: 

Zwiększono: 

-§ 2360 –Dochody jednostek samorządu terytorialnego związane z realizacją zadań z 

zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych ustawami o kwotę 0,46 zł. 
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W rozdziale 90002 -Gospodarka odpadami komunalnymi: 

Zwiększono: 

-§ 0910 –Wpływy z odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat o kwotę     

26,00 zł. 

Powyższe zmiany spowodowane są większymi wpływami dochodowymi w stosunku do 

pierwotnego planu. 

Dokonano zmian w planie wydatków budżetowych na 2019 rok w następujący sposób: 

W rozdziale 60016 -Drogi publiczne gminne: 

Zwiększono: 

-§ 4210–Zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 5.000,00 zł, 

-§ 4300 –Zakup usług pozostałych o kwotę 5.000,00 zł. 

W rozdziale 75023 -Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu): 

Zwiększono: 

-§ 4260 –Zakup energii o kwotę 25.097,13 zł, 

-§ 4300 –Zakup usług pozostałych o kwotę 18.500,00 zł. 

W rozdziale 75412 -Ochotnicze straże pożarne: 

Zwiększono: 

-§ 2820 –Dotacja celowa z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie zadań zleconych do 

realizacji stowarzyszeniom o kwotę 9.500,00 zł,3  

-§ 6230 –Dotacje celowe z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie kosztów realizacji 

inwestycji i zakupów inwestycyjnych jednostek nie zaliczanych do sektora finansów 

publicznych o kwotę 12.000,00 zł.  

W rozdziale 90095 -Pozostała działalność: 

Zwiększono: 

-§ 4260 –Zakup energii o kwotę 20.000,00 zł, 

-§ 4300 –Zakup usług pozostałych o kwotę 10.000,00 zł. 

W rozdziale 75412 -Ochotnicze straże pożarne –zabezpieczono środki finansowe w formie 

dotacji w kwocie 21.500,00 zł, które przeznaczone są dla jednostek OSP z terenu gminy 

Oleśnica. 

Pozostałe zmiany wynikają z realizacji zadań bieżących jst. 

Dokonano zmian w następujących załącznikach: 

-  Plan dochodów budżetowych na 2019 rok. 

- Plan wydatków budżetowych na 2019 rok.-  Dochody i wydatki związane z realizacją zadań 

z zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych odrębnymi ustawami w 2019 r. 

- Dotacje celowe w 2019 roku. 
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Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  

zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok.   

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie 

na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia 

Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr 

Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef 

Tendera, Anna Maria Zeliaś 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Grembosz, Leopold Józef Rup 

Rada Miejska w głosowaniu: 13 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XII/ 65 /19. 

 

Ad. 13. Przedłożenie sprawozdania z realizacji Strategii Rozwoju Gminy Oleśnica na 

lata 2016-2020. 

 

Pani Krystyna Bator – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że sprawozdanie 

zostało wysłane radnym za pośrednictwem systemu eSesja.  

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Joanna Skórska – Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Ad 14. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Pan Leszek Juda – Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica poinformowała o następujących 

sprawach:  

-  7 czerwca odbyły się uroczystość otwarcia  kompleksu sportowo-dydaktycznego;  

-  zakończenie roku szkolnego w Szkole Podstawowej i Gminnym Przedszkolu, 

podziękowania dla kadry pedagogicznej i uczniów;  
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Ad. 15. Sprawy różne i wnioski. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

- radny Łukasz Kozłowski zaprosił na szkolenie z ratownictwa technicznego z pokazem 

sprzętu hydraulicznego, które odbędzie się w dniu dzisiejszym o godz. 14:00 w miejscowości 

Strzelce;  

- radny Stanisław Skórski przekazał prośbę od mieszkańców o zorganizowanie dojazd do 

szpitala w dni nierobocze oraz zapytał o sprawę odkomarzania;  

Pan Burmistrz w sprawie dodatkowych kursów odpowiedział, że czekamy na realizacje 

rządowego programu w sprawie przywrócenia połączeń autobusowych , w sprawie plagi 

komarów jedyna skuteczna akcja to oprysk lotniczy, oprysk placów zabaw – nie jest do 

końca bezpieczny przy stosowaniu środków chemicznych.  

- radny Konrad Guła zapytał o realizacje oznakowania miejscowość i budynków, poprosił o 

podczyszczanie rowów oraz podziękował pracownikom UMiG, którzy szacują straty w 

gospodarstwach i budynkach w związku z wystąpieniem powodzi;  

- radna Aneta Skurska w sprawie luster ulicznych na ul. Leśnej  

Pan Burmistrz w sprawie oznakowania nazw ulic i miejscowości – są już projekty 

przedstawione przez firmę, wycena na ponad 20.000 zł brutto.  

Pani Joanna Skórska odpowiedziała radnej Anecie Skurskiej, że lustra uliczne zostały 

zakupione w najbliższym czasie zostaną zamontowane.  

- radny Piotr Płatos przekazał prośbę od mieszkańców o zamontowanie lustra ulicznego, 

umożliwiającego bezpieczny wyjazd z drogi koło placu zabaw na ul. Ogrodową, doposażenie 

placu zabaw na ul. Ogrodowej w ławki, stolik. Zapytał Pani Przewodniczącej kiedy zostaną 

przegłosowane wnioski złożone przez radnego oraz o przedstawienie przez Burmistrza 

poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ul. Staszowska, ul. Ogrodową z ul. Szkolną  

Pan Burmistrz odpowiedział w sprawie zabawek na placu zabaw- jest tyle urządzeń na ile 

pozwalają przepisy – każda zabawka ma swoja strefę bezpieczeństwa, w sprawie 

skrzyżowania zajmuje się tym administrator drogi.  

 Pani Joanna Skórska odpowiedziała radnemu Piotrowi Płatos, że lustra uliczne zostały 

zakupione, wystąpimy o zgodę na montaż do administratora drogi o zgodę na montaż.  

Pani Krystyna Bator – Przewodnicząca Rady Miejskiej odpowiedziała radnemu w sprawie 

wniosków, poinformowała, że pismo  w tej sprawie zostało wysłane do Starostwa, jak 

również odbyło się spotkanie z przedstawicielami powiatu w tym temacie, na którym również 

radny uczestniczył.   

- radny Piotr Płatos zapytał czy były prowadzone rozmowy z sąsiednimi gminami na temat 

obwodnicy;  
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Pan Burmistrz odpowiedział, że po rozmowie z p. Wójt Łubnic – gmina Łubnica obwodnicą 

nie jest zainteresowana. 

- radna Agnieszka Kosałka zapytała w sprawie remontu  mostu na Podborku, 

Pan Burmistrz odpowiedział, że most w miejscowości Podborku nie należy do gminy 

Rytwiany, most jest w ciągu drogi powiatowej, za naprawę tego mostu odpowiada Starosta, 

starostwo przygotowało ekspertyzę, ten most jest przygotowany do remontu (na pewno 

będzie to trwać kilka miesięcy);  

- radny Wiesław Czupryn zapytał w  sprawie zaproszenia na sesje roboczą przedstawicieli 

z powiatu 

Pan Burmistrz zaproponował, żeby wyjść z informacją do Starostów, żeby zaproponowali 

termin a radni się do niego dostosują  

- Pan Tadeusz Kawa Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  zaprosił wszystkich na 

rodzinny festyn "Tradycja łączy pokolenia - Smaki dzieciństwa", który odbędzie się 15 lipca w 

godz. 16.00-23.00 organizowany przez Stowarzyszenie Borzymowski Klub Inicjatyw 

Kulturalnych;  

Pani Krystyna Bator – Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała pismo od mieszkańców 

Gminy Oleśnica, który stanowi Zał. Nr 3 do niniejszego protokołu.  

Rada Miejska przychyla się do wniosku mieszkańców, wniosek zostanie przekazany do 

Naczelnika Urzędu Pocztowego w Połańcu.  

- Pan Marian Piekut Sołtys Sołectwa Podlesie poruszył sprawę obniżenia mostków i 

czyszczenia rowów. 

 

Ad. 15. Zakończenie obrad sesji. 

   

O godz. 15:20 Przewodnicząca Rady Miejskiej  Krystyna Bator wobec wyczerpania porządku 

obrad zamknął obrady XII  Sesji Rady Miejskiej Oleśnica.  

 

Na tym protokół zakończono.  

 

Obradom przewodniczyła: Krystyna Bator  

Protokół sporządziła:  Katarzyna Lalewicz 

 

W załączeniu do protokołu: 

 Zał. Nr 1 – Lista obecności Radnych;  

 Zał. Nr 2 – Lista obecności Sołtysów;  

 Zał. Nr 3 – Pismo mieszkańców Gminy Oleśnica.  

 


